

Terms and conditions for Branch of Emirates NBD Bank KSA Emirates NBD offer with Emirates Holidays

1. This offer is applicable for All Emirates NBD customers - Kingdom of Saudi Arabia credit card customers through Emirates Holiday [website](#).
2. If there is any conflict between these Promotion terms and conditions and the Emirates NBD Kingdom of Saudi Arabia general terms and conditions, these Promotion Terms and Conditions shall prevail.
3. This offer is applicable for the Emirates NBD existing and new customers.
4. Any Emirates NBD Credit Cards issued in Kingdom of Saudi Arabia including supplementary cards (each an "Eligible Card").
5. The Promotion is only valid for bookings made from 27 November 2025 till 30 April 2026 and for travel period from 27 November 2025 until 31 October 2026.
6. Offer: Get a fixed 10,000 bonus Miles once you book your package with Emirates Holiday within ₩ 20,000 or above through [this link](#).
7. The minimum package amount to be eligible for the offer ₩ 20,000 and there is no maximum amount.
8. Promotion is valid on all fare brands on bookings for packages starting from ₩ 20,000 per package.
9. The Skyward Miles will be credited to the lead travelling customer's Skywards account.
10. Miles will be credited in the first week of April (burst1) for departures till 31 March 2026 and in the first week of November (burst2) for departures till 31 October 2026.
11. Emirates Holiday reserves the right to add or remove any Packages offered from its website without prior notice to any party.
12. The bonus 10,000 Miles is applicable only to the lead passenger in the booking.

الشروط والأحكام لعرض فرع بنك الإمارات دبي الوطني بالمملكة العربية السعودية بنك الإمارات دبي الوطني مع Emirates للعطلات

1. هذا العرض مقدم إلى جميع عملاء بنك الإمارات دبي الوطني - المملكة العربية السعودية عملاء البطاقات الائتمانية - من خلال **موقعة الإمارات للعطلات**.
2. في حال كان هناك أي تعارض بين شروط وأحكام العرض الترويجي هذه والشروط والأحكام العامة لبنك الإمارات دبي الوطني - المملكة العربية السعودية، فستسود شروط وأحكام العرض الترويجي هذه.
3. يسري هذا العرض على عملاء بنك الإمارات دبي الوطني الحالين والجدد.
4. أي بطاقة ائتمانية تم إصدارها من قبل بنك الإمارات دبي الوطني في المملكة العربية السعودية بما في ذلك البطاقات الإضافية (يُشار إلى كل منها بـ "البطاقة المؤهلة").
5. يسري هذا العرض فقط على الحجوزات التي تتم من تاريخ 2025/11/27 حتى 2026/04/30 وعلى السفر في الفترة ما بين 2025/11/27 حتى 2026/10/31.
6. العرض: احصل على 10,000 ميل إضافي بشكل ثابت عند حجز باقة بـ ₩ 20,000 أو أكثر مع Emirates للعطلات من خلال **الموقع الخاص**.
7. الحد الأدنى للباقة للاستفادة من العرض 20,000 ₩ ولا يوجد حد أعلى.
8. يسري العرض على جميع فئات الأسعار لحجوزات الباقات التي تبدأ من ₩ 20,000 ₩ لكل باقة.
9. سنتم إضافة أميال سكاي واردز إلى حساب سكاي واردز الخاص بالعميل المسافر الرئيسي.
10. للسفر في الفترة ما بين بدء فترة العرض إلى 2026/03/31. فستتم إضافة الأميال للدفعة الأولى في الأسبوع الأول من شهر إبريل، وأما الدفعة الثانية وهي للسفر حتى 2026/10/31 فستتم إضافة الأميال في الأسبوع الأول من نوفمبر.
11. تحفظ Emirates للعطلات الحق في إضافة أو إزالة أي من الباقات المعروضة على موقعها الإلكتروني دون إشعار مسبق لأي طرف.

13. The purchase of the Packages will be at all times governed by the Booking Conditions on the Emirates Holiday [Website](#).
14. Exclusions:
 - a. This offer is not applicable for Apple Pay, or any digital wallets.
 - b. This offer can't be combined with any other offer or a gift voucher or additional discount.
15. Terms and conditions of Emirates ENBD Credit Cards shall apply.
16. All decisions of the Bank relating to the Promotion, each of which is at the sole and absolute discretion of the Bank, shall be final and conclusive.
17. Emirates NBD reserves the right to amend these terms and conditions in accordance with the relevant Laws and regulations regarding reporting and disclosure.
18. Emirates NBD in its absolute discretion, reserves the right to prevent any individual from benefiting from the offer if he violates these terms and conditions or the terms of use of the product or the bank account, or attempts to tamper with the instructions and mechanism for benefiting from this offer.
19. Emirates NBD is not responsible for any loss, delay or issues beyond its control, including technical failures or any issue related to product or service with Emirates Holiday directly.
20. These terms and conditions are subject to the laws, regulations and courts of the Kingdom of Saudi Arabia.
21. These terms and conditions have been drafted in both Arabic and English version and in case of any discrepancies, the Arabic version shall prevail.
22. For more please Call Emirates NBD on [800 754 7777](tel:8007547777).

12. تسرى المكافأة البالغة 10,000 ميل فقط على المسافر الرئيسي في الحجز.
13. تخضع عملية شراء الباقيات في جميع الأوقات لشروط الحجز المبينة على [موقع الإمارات للعطلات الإلكتروني](#).
14. الاستثناءات:
 - أ. لا يطبق هذا العرض عند الدفع باستخدام أي محفظة الكترونية مثل محفظة أبل الالكترونية Apple Pay.
 - ب. لا يطبق هذا العرض بالتزامن مع أي عرض آخر أو قسيمة هدايا أو تخفيض إضافي.
15. تطبق شروط وأحكام البطاقات الإئتمانية من بنك الإمارات دبي الوطني.
16. سيتم تطبيق جميع القرارات المتخذة من قبل البنك والمتعلقة بالعرض الترويجي وفقاً لتقديره الفردي والمطلق وستكون هذه القرارات نهائية وحاسمة.
17. لبنك الإمارات دبي الوطني الحق في تعديل الشروط والأحكام مع مراعاة ما تقتضيه الأنظمة والتعليمات بشأن الإبلاغ والإعلان.
18. يحتفظ بنك الإمارات دبي الوطني وفق تقديره المطلق بحقه في منع أي فرد من الاستفادة من العرض في حال خالف هذه الشروط والأحكام أو شروط استخدام المنتج أو الحساب البنكي، أو حاول العبث بتعليمات وأية الاستفادة من هذا العرض.
19. لا يتحمل بنك الإمارات دبي الوطني أي مسؤولية عن أي خسارة أو تأخير أو مشكلات خارجة عن إرادته، بما في ذلك الأعطال التقنية أو المشكلات المتعلقة بالمنتجات أو الخدمات مباشرة مع الإمارات للعطلات.
20. تخضع هذه الشروط والأحكام إلى أنظمة ولوائح ومحاكم المملكة العربية السعودية.
21. حررت هذه الشروط والأحكام من نسختين وفي حال الاختلاف بين اللغة العربية والإنجليزية يتم الأخذ باللغة العربية.
22. لمعرفة المزيد الرجاء التواصل مع بنك الإمارات دبي الوطني على [800 754 7777](tel:8007547777)